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NÄRVARANDE 

Beslutande

Ledamöter

Svante Persson (m)
Hans Bergfelt (m)
Gunilla Larsson (m)
Claes Olsson (m)
Christer Brattås (m) 
Hans Malmfelt (m)
Johan Larsson (m)
Thor Mattisson (m)
Bengt Möndell (m)
Thomas Claéson (m) 
Christer Eriksson (m)
Wiviann Lindell (m)
Gunvor Lyrmark (m)
Anita Wikehult-Gyllensten (m)
Kaj Johansson (s)
Kenneth Dahlgren (s)
Birgit Svanteson (s)
Lars Carlsson (s)
Hannu Heikkilä (s)
Patrik Karlsson (s)
Raili Pedersen (s)
Jan-Ove Andersson (s) 
Ralf Lorentzon (s)
Majlis Dahlgren (s)
Bengt Odlöw (s), (3) 
Vivian Andersson (s)
Leif Eklund (s)
Marion Carlsson (s)
Sven- Ove Johansson (s)
Mabel Hagman (s)
Jan Johansson (s)
Inga-Lill Görloff (s) 
Marianne Ekström (s)
Berndt A Runberg (s)
Jill Dahlström (s)

Göran Levin (fp)
Bengt-Olof Nelson (fp) 
Hans Wrenne (fp)
Marita Aronson (fp)
Lennart Persson (fp)
Dagmar Callgard (fp)
Irene Brodd (fp)
Birgit Jönsson (c)
Marianne Svensson (c)
Leif Flatow (c) 
Jan Jonsson (v)
Peter Westlund (v)
Åke Nises (v)
Laila Åkerberg (mp)
Hans Sternlycke (mp) 
Winette Samuelsson-Söderkvist (mp)
Carina Waltilla (kd)
Benny Strandberg (kd)

Tjänstgörande ersättare

Lars-Erik Möse (s)
Monika Pettersson (s)
Kent Brattberg (s), (2)
Lars-Axel Karlsson (s)
Gunhild Wikström (s)
Carin Hedqvist (c)
Lennart Börjesson (c)
Roger Pettersson (v)
Marie-Anne Halonen (mp)

Övriga närvarande

Ersättare

Kenneth Wallin (m)
Nils-Göran Löf (m), (1)

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Övriga närvarande forts. 

Kjell Tengelin (m), (5)
Marie Follin (m)
Ingela Ohldin (m)
Bertil Nilsson (s)
Benno Glimmerfalk (s)
Kent Brattberg (s), (3)
Sven Lundberg (s), (4)
Veikko Toivonen (s)
Mona Benzel (fp)
Esse Ekedahl (fp)
Hans Broberg (fp)
Jan Kronberg (v)
Tina Kutti (mp)
Peter Johnson (kd)

Tjänstemän m.fl.

Jan Rösman
Jan Persson
Yvonne Johnsson
Krister Karlsson, klockan 18.00-22.20, § 155 - 164

(1) = 18.00 - 23.00  
(2) = 18.00 - 18.15, § 155, del av (under ekonomichefens föredragning)
(3) = 18.15 - 23.55, § 155, del av (under ekonomichefens föredragning) - § 176      
(4) = 19.45 - 23.50  
(5) = 18.00 - 23.50

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 155
Valberedningen
Thor Mattisson Meddelanden m.m.
Johan Larsson

Ordföranden meddelar att följande skrivelser m.m. har kommit in till kom-
munfullmäktige

1. Dnr 95/1071 100
Länsstyrelsens beslut den 23 oktober 1997 om fastställelse av lokal ordnings-
stadga för Mölndals kommun.

2. Dnr 96/410 214
Länsstyrelsens beslut den 13 november 1997 att inte upphäva kommunfull-
mäktiges antagandebeslut i § 91/1997 avseende Detaljplan för del av Annes-
torp 3:31.

3. Dnr 97/910 110
Begäran från Thor Mattisson (m) om befrielse från uppdragen som kom-
munalråd och vice ordförande i kommunstyrelsen fr.o.m. den 31 december 
1997.

4. Dnr 97/840 110
Begäran från Johan Larsson (m) om befrielse från uppdragen som ersättare i 
kommunstyrelsen och ledamot i gymnasienämnden.

5. Dnr 95/319 108
Regeringsrättens beslut att inte meddela Ny Demokrati i Mölndal prövnings-
tillstånd i mål om avvisande av talan.

6. Dnr 97/885 730
Skrivelse från PRO:s Samrådsgrupper i Mölndal-Kållered-Lindome om ned-
skärningar inom äldreomsorgen i budgetförslaget för 1998.

7. Dnr 97/821 041
Skrivelse med protestlistor mot nedläggning av Krokslätts bibliotek i budget-
förslaget för 1998.

8. Dnr 97/821 041
Skrivelse från föräldraföreningen Västerbergsskolan med krav på ökade sats-
ningar i budget 1998 i form av fritidsgård.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 155 forts.

9. Dnr 97/821 041
Skrivelse med protestlistor mot nedskärningar av personal på hem för grupp-
boende.

10.
Tack från Thomas Claéson för uppvaktningen på hans 50-årsdag.

11. Dnr 96/983 026
Personalkontorets sammanställning över försäkringsskydd för personer i 
arbetsmarknadsåtgärder inom kommunens förvaltningar. (Delsvar på inter-
pellation om försäkringsskydd).

Kommunfullmäktiges beslut

Thor Mattisson befrias från uppdragen som kommunalråd och vice ordför-
ande i kommunstyrelsen fr.o.m. den 31 december 1997. Skrivelsen över-
lämnas till valberedningen.

Johan Larsson befrias från uppdragen som ersättare i kommunstyrelsen och 
ledamot i gymnasienämnden. Skrivelsen överlämnas till valberedningen.

Övriga skrivelser m.m. läggs till handlingarna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 156

Överläggning om förslag till budget/plan 1998-2000 och därmed 
sammanhängande frågor

Kommunstyrelsens förslag till budget/plan för 1998-2000 sändes ut med 
kallelsen till fullmäktiges sammanträde.

Föredragning

Ekonomichef Krister Karlsson redogör översiktligt för förslaget.

Ordningsfråga

Ordföranden medger att Bengt Odlöw, som kommer klockan 18.15, får träda 
in och tjänstgöra under ekonomichefens föredragning.
(Kf:s arbetsordning, § 15).

Anföranden

Anföranden hålls av nedanstående ledamöter, som framställer de förslag och 
yrkanden som redovisas i § 157-164

Bengt Odlöw (s) Lennart Persson (fp)
Thor Mattisson (m) Birgit Svanteson (s)
Marita Aronson (fp) Peter Westlund (v)
Jan Jonsson (v) Lars-Axel Karlsson (s)
Leif Flatow (c) Åke Nises (v)
Laila Åkerberg (mp) Hans Bergfelt (m)
Benny Strandberg (kd) Hans Wrenne (fp)
Ralf Lorentzon (s) Gunilla Larsson (m)
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida 
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Handling 1997:82
Utdrag: § 157 Dnr 97/745 406
Gatunämnden

Ny renhållningstaxa för hushållsavfall och därmed jämförligt avfall

Kommunfullmäktige antog den 13 december 1995 (§ 210) ny avfallsplan.         
I enlighet med intentionerna i den har gatukontoret utarbetat ett förslag till ny 
renhållningstaxa för hushållsavfall och jämförligt avfall.

Ärendeberedning

Gatukontoret har redogjort för ärendet i en tjänsteskrivelse den 8 september, 
reviderad den 14 oktober 1997.

Gatunämnden har i § 121/1997 och § 132/1997 föreslagit att fullmäktige skall 
anta förslag till renhållningstaxa för hushållsavfall och därmed jämförligt av-
fall enligt bilaga till gatukontorets tjänsteskrivelse. Taxan skall gälla fr.o.m. 
den 1 januari 1998.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 241/1997.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige antar förslag till renhållningstaxa 1998 för hushållsav-
fall och därmed jämförligt avfall enligt bilaga 1 till gatukontorets tjänsteskriv-
else den 14 oktober 1997.

Taxan skall gälla fr.o.m. den 1 januari 1998.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:83
Utdrag: § 158 Dnr 97/746 346
Gatunämnden

Förslag till brukningsavgifter för vatten och avlopp

Gällande taxa för Mölndals kommuns allmänna vatten- och avloppsanlägg-
ning antogs av kommunfullmäktige den 11 november 1991. Brukningsav-
gifterna har varit oförändrade sedan 1 januari 1993.

Ärendeberedning

Gatukontoret har redogjort för ärendet i en tjänsteskrivelse den 9 september 
1997. Med anledning av det sänkta kostnadsläget föreslås att den rörliga 
brukningsavgiften sänks med 1:52 kr/m3, (1:90 kr/m2 inkl. moms). De fasta 
avgifterna föreslås oförändrade.

Gatunämnden har föreslagit nya brukningsavgifter den 15 september 1997      
(§ 120).

Kommunstyrelsen har i § 235/1997 upprättat följande förslag till beslut

- Fullmäktige fastställer brukningsavgifter för vatten och avlopp inom 
verksamhetsområdet för kommunens allmänna va-anläggning enligt bi-
laga till tjänsteskrivelse den 9 september 1997, att gälla fr.o.m. den         
1 januari 1998.

- Fullmäktige delegerar beslutanderätten till gatunämnden i avgiftsfrågor 
som inte regleras i taxan och som avser tillämpningen av taxebestäm-
melserna.

Anföranden

Anföranden hålls av Kenneth Dahlgren (s), Jan Jonsson (v), Bengt Odlöw (s) 
och Christer Brattås (m).

Yrkande

Jan Jonsson yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag om sänkning av av-
gifterna, med det tillägget att sänkning skall göras både på fasta och rörliga 
avgifter.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 158 forts.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Jan Jons-
sons yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens 
förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige fastställer brukningsavgifter för vatten och avlopp inom 
verksamhetsområdet för kommunens allmänna va-anläggning enligt bilaga 
till tjänsteskrivelse den 9 september 1997, att gälla fr.o.m. den 1 januari 
1998.

Kommunfullmäktige delegerar beslutanderätten till gatunämnden i avgifts-
frågor som inte regleras i taxan och som avser tillämpningen av taxebestäm-
melserna.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:84
Utdrag: § 159 Dnr 97/843 756
Socialnämnden

Förslag till nya avgifter för familjerådgivning

Kommunfullmäktige beslutade den 16 november 1994 (§ 193) om avgifter 
för familjerådgivning.

Socialnämnden har den 18 september 1997 (§ 143) föreslagit att avgifterna 
för familjerådgivning höjs från 125 kronor till 150 kronor för första besöket 
och från 60 kronor till 75 kronor för varje därpå följande besök i samma 
samtalsserie. Vidare innebär förslaget att högkostnadsskyddet bibehålls, så 
att den enskilde aldrig betalar för fler än elva besök. Detta innebär höjning 
från 725 kronor till 900 kronor.

Ärendeberedning

Budgetberedningen har tillstyrkt förslaget i § 15/1997.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 251/1997. 

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att avgiften för första besöket hos familjeråd-
givningen skall vara 150 kronor.

Avgiften för återbesök skall vara 75 kronor med ett s.k. högkostnadsskydd på 
900 kronor.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:85
Utdrag: § 160 Dnr 97/844 732
Socialnämnden

Förslag till nya avgifter för städning, trygghetstelefon samt 
omvårdnad inom kommunens hemtjänst

Socialnämndens arbetsutskott har i § 220/1997 beslutat att föreslå kommun-
fullmäktige att godkänna förslag till höjd avgift för städning inom hem-
tjänsten från 55 kronor till 75 kronor per timma för personer med förbehålls-
belopp på minst 4 000 kronor. Vidare innebär förslaget en höjd avgift för 
trygghetstelefon från 125 kronor till 140 kronor per månad samt en höjd av-
gift för omvårdnad inom hemtjänsten.

Kommunfullmäktige beslutade den 16 december 1992 (§ 176) om hem-
tjänstavgifter.

I anslutning till arbetet med 1998 års budget har ett förslag arbetats fram om 
nya avgifter för städning, trygghetstelefon samt omvårdnad inom kom-
munens hemtjänst. Med förslaget om avgiftshöjning till grund har intäkts-
ökningar budgeterats med 1,2 mkr.

Ärendeberedning

Socialtjänsten har redogjort för ärendet i en tjänsteskrivelse den 11 septem-
ber 1997.

Socialnämnden har utarbetat förslag till beslut i § 142/1997.

Budgetberedningen har tillstyrkt förslaget i § 16/1997.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut i § 252/1997

- Fullmäktige beslutar att avgiften för städning inom hemtjänsten skall 
vara 75 kronor per timma för personer med förbehållsbelopp på minst      
4 000 kronor.

- Fullmäktige beslutar att avgiften för trygghetstelefon skall vara 140 kro-
nor per månad.

- Fullmäktige beslutar att avgiften för omvårdnad inom hemtjänsten skall 
fastställas enligt socialnämndens förslag i tjänsteskrivelse daterade den 
11 september 1997.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 160 forts.

Yrkanden

Jan Jonsson (v), med instämmande av Marita Aronson (fp), Laila Åker-
berg (mp), Benny Strandberg (kd), Hans Bergfelt (m) och Bengt Odlöw (s) 
yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Jan Jons-
sons yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller Jan Jonssons 
yrkande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige avslår kommunstyrelsens förslag om höjda avgifter för 
städning, trygghetstelefon samt omvårdnad inom kommunens hemtjänst.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:86
Utdrag: § 161 Dnr 97/842 753
Brottsofferjouren
Härryda kommun Bidrag till Föreningen Brottsofferjouren Mölndal/Härryda
Ekonomiavdelningen

Kommunstyrelsen beviljade den 8 januari 1997 (§ 20) Brottsofferjouren ett 
bidrag med 56 000 kronor för 1997. Verksamhetsbidraget motsvarade högst 
sju timmar per vecka och 1997 skulle vara försöksperiod. 

Föreningen Brottsofferjouren Mölndal/Härryda har i en skrivelse den 8 sep-
tember 1997 ansökt om ett driftsbidrag på 90 000 kronor för verksamheten 
under 1998.

Ärendeberedning

Budgetberedningen har i § 26/1997 överlämnat ärendet till kommunstyrelsen 
i avvaktan på överläggning med Härryda.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 253/1997.

Anföranden

Anföranden hålls av Thor Mattisson (m), Bengt Odlöw (s) och Benny 
Strandberg (kd).

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beviljar Föreningen Brottsofferjouren Mölndal/Härryda 
ett verksamhetsbidrag för 1998 med 90 000 kronor.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:87
Utdrag: § 162 Dnr 97/821 041
Stadskontoret
Ekonomiavdelningen Budget 1998
Samtliga nämnder

Budgetberedningen har tillsammans med nämnder och förvaltningar under 
hösten arbetat fram ett förslag till budget för 1998.

MBL-förhandling har hållits den 14 oktober 1997.

Ärendeberedning

Kommunstyrelsen har den 28 oktober 1997 (§ 248) upprättat följande förslag 
till beslut

1. Fullmäktige godkänner vad som anförts i budgetskrivelsen och i verk-
samhetsbeskrivningen m.m.

2. Nämndernas verksamhet skall anpassas till beviljade kommunbidrag i 
budgeten. Eventuella över- eller underskott medtages, efter prövning i 
bokslutsberedningen, till nästa år.

3. Uppstår negativt internt ”eget kapital” hos nämnd skall berörd nämnd 
upprätta plan för hur balans dvs. lägst ±0 skall uppnås för ”eget kapital”.

4. För projektering av skollokaler i Östra Mölndal budgeteras 1 mkr i in-
vesteringsbudgeten.

5. Varje investeringsobjekt i investeringsbudgeten är anslagsbundet med de 
ev. förbehåll som finns angivna i budgeten.

6. Kommunstyrelsen bemyndigas att under året besluta om omdispone-
ringar mellan anslagen i investeringsbudgeten.

7. Kommunens drift- och investeringsbudget för 1998 fastställs i övrigt.

Yrkanden

1. Bengt Odlöw (s) yrkar att kommunfullmäktige skall uppdra åt kommun-
styrelsen att i samråd med gymnasienämnden göra en uppdelning av 
gymnasienämndens kommunbidrag 1998 så att ett särskilt kommun-
bidrag skapas för interkommunala ersättningar.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 162 forts.

2. Bengt Odlöw yrkar att 2 660 000 kronor budgeteras i investerings-
budgeten 1998 (och 1 780 000 kronor år 2000) för upprustning av 
Kållereds ishall.

3. Thor Mattisson (m) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med den 
ändringen att nettokostnaderna minskas med 9,4 mkr så att det budgete-
rade resultatet för 1998 blir ±0. Kostnadsminskningen med 9,4 mkr för-
utsätts kunna uppnås genom konkurrensutsättning.

4. Jan Jonsson (v) yrkar att nedläggningen av biblioteksfilialen i Krokslätt 
avvaktas tills man utrett andra lokalmöjligheter inom kommundelen.

Jan Jonsson informerar om att han kommer att lämna en motion om 
flyttning av biblioteket till Sörgårdsskolans lokaler.

5. Laila Åkerberg (mp) yrkar i första hand att kommunbidraget för revi-
sionen skall vara en promille av omslutningen.

6. Laila Åkerberg yrkar i andra hand att kommunens revisorer beviljas         
100 000 kronor för projekt om målstyrning och uppföljning av förvalt-
ningarnas verksamhet.

7. Benny Strandberg (kd) yrkar att antalet öppna förskolor skall vara oför-
ändrat 11 för 1998 samt att personaltätheten i de öppna förskolorna skall 
hållas på nivå enligt budget 1997.

8. Hans Bergfelt (m) yrkar bifall till Thor Mattissons tilläggsyrkande, med 
den ändringen att nettokostnaderna skall minskas med 10,6 mkr i stället 
för 9,4 mkr med hänvisning till kommunfullmäktiges avslag i                  
§ 160/1997 på förslaget om höjda avgifter för hemtjänst m.m.

9. Thor Mattisson återtar yrkande 3.

Bengt Odlöw informerar om kultur- och fritidsförvaltningens pågående 
arbete med uthyrning av bibliotekslokalerna i Krokslätt.

10. Bengt Odlöw yrkar bifall till Jan Jonssons yrkande med den modi-
fieringen att biblioteksverksamheten fortgår, ev. över årsskiftet, tills 
lokalerna hyrts ut.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 162 forts.

Marita Aronson (fp), Leif Flatow (c) och Lennart Persson (fp) yrkar bifall till 
Hans Bergfelts yrkande.

Marita Aronson, Thor Mattisson, Jan Jonsson, Leif Flatow, Laila Åkerberg, 
Benny Strandberg, Ralf Lorentzon och Lennart Persson yrkar bifall till Bengt 
Odlöws yrkanden.

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tillägg 1, 2 och 
10 och avslag på övriga ändringsyrkanden.

Under debatten framförs ett tack till personalen på ekonomiavdelningen och 
på förvaltningarna för det förtjänstfulla arbete som gjorts vid framtagningen 
av budgetförslaget.

Propositionsordning

Ordföranden redogör för de förslag och ändringsyrkanden som lämnats och 
förklarar att han har för avsikt att ställa alla ändringsyrkanden mot kommun-
styrelsens förslag. Därefter kommer han att ställa proposition på de delar av 
kommunstyrelsens förslag som alla är ense om.

Kommunfullmäktige godkänner den föreslagna propositionsordningen.

Ordföranden ställer Bengt Odlöws yrkanden (1-2) mot kommunstyrelsens 
förslag och finner att kommunfullmäktige bifaller Bengt Odlöws yrkanden.

Ordföranden ställer Hans Bergfelts yrkande (8) mot kommunstyrelsens för-
slag och finner att kommunfullmäktige avslår Hans Bergfelts yrkande.

Ordföranden ställer Jan Jonssons yrkanden (4 och 10) mot kommunstyrelsens 
förslag och finner att kommunfullmäktige bifaller Jan Jonssons yrkande.

Ordföranden ställer Laila Åkerbergs yrkanden (5-6) mot kommunstyrelsens 
förslag och finner att kommunfullmäktige avslår Laila Åkerbergs yrkanden.

Ordföranden ställer Benny Strandbergs yrkande (7) mot kommunstyrelsens 
förslag och finner att kommunfullmäktige avslår Benny Strandbergs yrkande.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 162 forts.

Omröstning

Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande propositions-
ordning

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag.
Nej-röst för bifall till Benny Strandbergs yrkande.

Omröstningsresultat

Kommunfullmäktige har med 51 ja-röster mot 9 nej-röster avslagit Benny 
Strandbergs yrkande. (1 ledamot avstår från att rösta). (Se omröstningsbilaga, 
omröstning 1).

Kommunfullmäktiges beslut

1. Kommunfullmäktige godkänner vad som anförts i budgetskrivelsen och i 
verksamhetsbeskrivningen m.m.

2. Nämndernas verksamhet skall anpassas till beviljade kommunbidrag i 
budgeten. Eventuella över- eller underskott medtages, efter prövning i 
bokslutsberedningen, till nästa år.

3. Uppstår negativt internt ”eget kapital” hos nämnd skall berörd nämnd 
upprätta plan för hur balans dvs. lägst ±0 skall uppnås för ”eget kapital”.

4. Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att i samråd med 
gymnasienämnden göra en uppdelning av gymnasienämndens kommun-
bidrag 1998 så att ett särskilt kommunbidrag skapas för interkommunala 
ersättningar.

5. För upprustning av Kållereds ishall budgeteras 2 660 000 kronor i in-
vesteringsbudgeten för 1998 (och 1 780 000 kronor för år 2000 i 
budget/plan 1999-2000).

6. Nedläggningen av Krokslätts bibliotek avvaktas tills andra lokalmöjlig-
heter utretts och nuvarande lokaler hyrts ut.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 162 forts.

7. Det budgeterade resultatet blir -10,6 mkr istället för -9,4 mkr med hän-
visning till kommunfullmäktiges avslag i § 160/1997 på förslag om höjd 
hemtjänsttaxa.

8. För projektering av skollokaler i Östra Mölndal budgeteras 1 mkr i 
investeringsbudgeten.

9. Varje investeringsobjekt i investeringsbudgeten är anslagsbundet med de 
ev. förbehåll som finns angivna i budgeten.

10. Kommunstyrelsen bemyndigas att under året besluta om omdispone-
ringar mellan anslagen i investeringsbudgeten.

11. Kommunens drift- och investeringsbudget för 1998 fastställs i övrigt.

Reservationer

Den moderata kommunfullmäktigegruppen samt Leif Flatow (c) anmäler att 
de reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut om avslag på Hans Berg-
felts yrkande.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:88
Utdrag: § 163 Dnr 97/823 049
Ekonomiavdelningen

Kommunalskatt för 1998

Budgetberedningen har i § 25/1997 föreslagit oförändrad utdebitering på        
19 kronor och 66 öre. Av utdebiteringen avser ca 17:25 Mölndals kommuns 
verksamhet och ca 2:41 avser skatteutjämning.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 249/1997.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige beslutar att den kommunala utdebiteringen för år 1998 
skall vara oförändrad 19 kronor och 66 öre.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:89
Utdrag: § 164 Dnr 97/824 041
Ekonomiavdelningen
Samtliga nämnder Ekonomisk plan för 1999 och 2000

Budgetberedningen har tillsammans med nämnder och förvaltningar under 
hösten arbetat fram ett förslag till ekonomisk plan för åren 1999-2000.

För planåren 1999 och 2000 bygger sammanställningen på en fortsatt utdebi-
tering (skattesats) på 19 kronor och 66 öre.

Ärendeberedning

Budgetberedningen har i § 86/1997 föreslagit att ekonomisk plan för               
1999-2000 skall antas.

Kommunstyrelsen har upprättat följande förslag till beslut i § 250/1997

- Fullmäktige antar en ekonomisk plan för åren 1999-2000 vilken bygger 
på en fortsatt utdebitering på 19 kronor och 66 öre.

Yrkanden

Bengt Olöw (s) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tillägget att 
investeringsbudgeten för år 2000 ökas med 1 780 000 kronor för upprust-
ning av Kållereds ishall. (Kommunfullmäktige beslutade i § 162/1997 att öka 
investeringsbudgeten för 1998 med 2 360 000 kronor för samma ändamål).

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Bengt 
Odlöws yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller Bengt Odlöws 
yrkande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige antar en ekonomisk plan för åren 1999-2000 vilken 
bygger på en fortsatt utdebitering på 19 kronor och 66 öre. Investerings-
budget för år 2000 ökas med 1 780 000 kronor för upprustning av Kållereds 
ishall.
_____
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Handling 1997:90
Utdrag: § 165 Dnr 97/451 751
Socialnämnden
Hälso-och sjukvårds-
nämnden

Svar på motion om den psykosociala verksamheten vid Mölndals 
ungdomsmottagning

Benny Strandberg 
Carina Waltilla
Peter Jonsson

Kommunfullmäktige beslutade den 21 maj 1997 (§ 77) att till kommunstyrel-
sen för beredning överlämna en av Kristdemokraterna genom Benny Strand-
berg, Carina Waltilla och Peter Jonsson inlämnad motion.

I motionen föreslås att fullmäktige skall uppdra åt socialnämnden att under-
söka möjligheterna att inrätta en kuratorstjänst på Mölndals ungdomsmot-
tagning genom samarbete mellan kommunen och landstinget. Förslag till 
finansiering skulle redovisas.

Ärendeberedning

Socialtjänsten har yttrat sig över motionen i en tjänsteskrivelse den 25 juni 
1997. Socialtjänsten (Barn och ungdom) har startat en kuratorsresurs på          
3 tim/vecka på ungdomsmottagningen efter sommaren. Utvärdering kommer 
att göras efter årsskiftet. Socialtjänsten har stor förståelse för att det behövs 
ytterligare kuratorsresurs på ungdomsmottagningen. Om en fast kurators-
tjänst skulle inrättas innebär det ökade kostnader med 300 000 kronor/år.

Socialnämnden har som motionssvar den 21 augusti 1997 (§ 135) hänvisat 
till socialtjänstens tjänsteskrivelse.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 230/1997.

Anförande

Carina Watilla (kd) håller ett anförande.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen med hänvisning till att 
socialnämnden startat en kuratorsresurs på 3 tim/vecka på ungdomsmottag -
ningen.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Handling 1997:91
Utdrag: § 166 Dnr 97/434 311
Gatunämnden
Dagmar Callgard Svar på motion om avtal med Pixbo vägförening
Bengt-Olof Nelson

Kommunfullmäktige beslutade den 21 maj 1997 (§ 76) att till kommunstyrel-
sen för beredning remittera en av Folkpartiet liberalerna genom Dagmar Call-
gard och Bengt-Olof Nelson undertecknad motion.

I motionen föreslås att fullmäktige skall besluta att omgående säga upp drifts-
och underhållsavtalet med Pixbo vägförening, daterat den 11 mars 1994.

Ärendeberedning

Gatukontoret har i tjänsteskrivelser den 31 juli och 3 september 1997 yttrat sig 
över motionen. Gatukontoret har inte kunnat upptäcka några brister i avtalet 
som skulle göra avtalet ogiltigt eller juridiskt inkorrekt.

Stadsjuristen har i en tjänsteskrivelse den 2 september 1997 redogjort för om 
avtalet är juridiskt korrekt utformat.

Gatunämnden föreslår den 15 september 1997 (§ 116) att motionen skall av-
slås.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 234/1997.

Anföranden

Anföranden hålls av Dagmar Callgard (fp), Bengt-Olof Nelson (fp) och 
Bengt Odlöw (s).

Yrkanden

Samtliga yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige bifaller motionen och uppdrar åt gatunämnden att säga 
upp avtalet med Pixbo vägförening för ny förhandling.
_____
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Handling 1997:92
Utdrag: § 167 Dnr 96/801 403
Barnomsorgs- och
utbildningsnämnden
Lars Lenngren

Svar på motion om ekologiskt odlade livsmedel, vegetarisk mat på 
Fässbergsgymnasiet samt icke djurtestade produkter

Förvaltningarna
Johan Larsson Kommunfullmäktige beslutade den 25 september 1996 (§ 155) att till kom-

munstyrelsen för beredning remittera en av Johan Larsson (m) undertecknad 
motion.

I motionen föreslås att fullmäktige beslutar 

 ”att kommunen i första hand köper in ekologiskt odlade livsmedel där det är 
ekonomiskt och miljömässigt försvarbart,

att vegetariska maträtter införs som alternativ på Fässbergsgymnasiet,

att kommunen fortsättningsvis köper in produkter som inte är djurtestade, i 
de fall det finns likvärdiga icke djurtestade produkter”.

Ärendeberedning

Barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen har redogjort för ärendet i en 
tjänsteskrivelse den 9 december 1996.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har i § 6/1997 yttrat sig över motio-
nen.

Stadskontoret har i en tjänsteskrivelse den 10 april 1997 redogjort för pro-
blematiken kring ekologiskt odlade livsmedel. I skrivelsen lämnas förslag på 
åtgärder som kommunen skulle kunna göra för att skynda på utvecklingen.

Stadskontoret har i en tjänsteskrivelse den 30 september 1997 redogjort för i 
vilken omfattning kommunen använder sig av djurtestade produkter. I skri-
velsen föreslås att motionens sista att-sats skall bifallas.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 239/1997.

Anföranden

Anföranden hålls av Johan Larsson (m) och Hans Sternlycke (mp).

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 167 forts.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige beslutar att motionens två första att-satser skall anses 
vara besvarade med hänvisning till barnomsorgs- och utbildningsnämndens 
yttrande och stadskontorets skrivelse den 10 april 1997 samt bifaller mo-
tionens sista att-sats.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden ansåg att förslaget om inköp av 
ekologiskt odlade livsmedel och vegetarisk mat på Fässbergsgymnasiet 
medför ökade kostnader. Kommunen skall utöva påtryckning på de kom-
muner som samverkar vid livsmedelsupphandling i syfte att vid nästa upp-
handling kräva utökat sortiment av ekologiskt odlade livsmedel.

Vid upphandling av vissa varugrupper skall kommunen ställa krav på 
redovisning om produkterna är djurtestade i enlighet med stadskontorets 
tjänsteskrivelse den 30 september 1997.
_____
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Handling 1997:93
Utdrag: § 168 Dnr 97/743 280
Barnomsorgs- och ut-
bildningsnämnden Lokalförsörjningsplan för grundskolan
Kommunstyrelsen

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har låtit utreda behovet av lokaler för 
grundskolan fram mot år 2005. De stora barnkullarna födda 1989 - 1994 
medför att det år 2000 finns ca 1000 fler barn i grundskolan än år 1996.

Ärendeberedning

Barnomsorgs- och utbildningsförvaltningen har redogjort för ärendet om 
lokalplanering år 2000 och åren framöver i en tjänsteskrivelse den 9 septem-
ber 1997.

Barnomsorgs- och utbildningsnämnden har upprättat förslag till beslut den 
17 september 1997 (§ 61).

Utvecklingsledare Ing-Marie Svedjenäs redogjorde vid arbetsutskottets sam-
manträde (§ 233/1997) för förslaget till lokalförsörjningsplan. Hon infor-
merade bl.a. om att området Östra Mölndal har lyfts ur ärendet p.g.a. separat 
utredningsuppdrag. Beslut om området kommer att tas senast i samband med 
budget 1999.

Kommunstyrelsen har i § 231/1997 upprättat följande förslag till beslut

- fullmäktige antar lokalförsörjningsplan vilket innebär

att lokalerna i Norra Mölndal, Västra Mölndal och Kållered endast 
kompletteras med några förskolelokaler,

att Pepparedsskolan i Centrala Mölndal enbart blir skola,

att det i Lindome förhyrs lokaler under 10 år för de äldre barnen och att 
en tillbyggnad görs av Hällesåkersskolan samt

att utredningsarbetet fortsätter i Östra Mölndal för att finna en lösning 
för Ryet/Glasberget.

Anföranden

Anföranden hålls av Bengt Odlöw (s), Irene Brodd (fp), Patrik Karlsson (s), 
Leif Flatow (c) och Berndt A Runberg (s).
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§ 168 forts.

Yrkanden

Bengt Odlöw yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med följande              
ändringar 

- Kommunstyrelsen får i uppdrag att i samråd med barnomsorgs- och 
utbildningsnämnden utreda hur skollokalsituationen i Lindome skall 
lösas.

- Projekteringsarbete skall påbörjas för ny skola i Östra Mölndal.

Berndt A Rundberg yrkar bifall till Bengt Odlöws yrkande med tillägget att 
skollokalerna i Lindome skall placeras på ett för barnen trafiksäkert sätt.

Leif Flatow och Patrik Karlsson yrkar bifall till Bengt Odlöws yrkande.

Patrik Karlsson yrkar avslag på Berndt A Runbergs yrkande då lokalernas 
placering kan bli antingen i Lindome eller i Kållered.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Bengt 
Odlöws yrkanden och finner att kommunfullmäktige bifaller Bengt Odlöws 
ändringsyrkanden.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på Berndt A Runbergs tilläggsyrkande och 
Patrik Karlssons avslagsyrkande och finner att kommunfullmäktige avslår 
Berndt A Runbergs tilläggsyrkande.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige antar lokalförsörjningsplan för barnomsorgs- och 
grundskoleverksamhet i Mölndals kommun med följande innebörd

- Lokalerna i Norra Mölndal, Västra Mölndal och Kållered skall endast 
kompletteras med några förskolelokaler.

- Pepparedsskolan i Centrala Mölndal skall enbart bli skola.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 168 forts.

- En tillbyggnad skall göras av Hällesåkersskolan.

Kommunfullmäktige uppdrar åt kommunstyrelsen att i samråd med barn-
omsorgs- och utbildningsnämnden utreda hur skollokalsituationen i Lindome 
skall lösas.

Kommunfullmäktige beslutar att projekteringsarbete skall påbörjas för skola 
i Östra Mölndal.
_____
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Handling 1997:94
Utdrag: § 169 Dnr 97/396 214
Byggnadsnämnden
Gatunämnden Antagande av Detaljplan för Gunnebo Bro över Gunnebo å

Ett förslag till detaljplan har upprättats av stadsarkitektkontoret efter uppdrag 
av kommunstyrelsen den 2 april 1997 (§ 99).

Syftet med detaljplanen är att möjliggöra byggandet av en ny tvåfältig bro 
över Gunneboån med anslutande gång- och cykelväg längs John Halls väg. 
Planhandlingarna beskriver brons utformning förhållandevis detaljerat, efter-
som den skall tillgodose både de trafiktekniska och de starka kulturhistoriska 
krav som ställs. 

Planen innebär en mindre utvidgning av vägområdet för John Halls väg och 
broområdet åt öster. Ett pumphus rivs och ersätts med ett mindre. Ett visst 
intrång görs på fastigheten Sjövalla 1:242, som kompenseras genom att 
kommunal mark tillförs fastigheten.

Planförslaget har varit utställt under perioden 27 augusti -24 september 1997. 
Stadsarkitektkontoret har i ett utställningsutlåtande redogjort för de yttranden 
som kommit in. Yttrandena föranledde inga ändringar.

På uppdrag av gatunämnden har Göteborgs Gatu AB utfört en undersökning 
om Gunnebo bro kan användas i framtiden med nuvarande grundläggning 
eller med en förstärkning av densamma.

Resultatet presenteras i en förhandskopia den 20 oktober 1997. Utredningen 
rekommenderar att en helt ny bro bör väljas.

Ärendeberedning

Planeringsutskottet beslutade den 8 oktober 1998 (§ 84) att överlämna 
förslaget till detaljplan för Gunnebo Bro till kommunstyrelsen utan eget 
förslag till beslut.

Kommunstyrelsen har i § 244/1997 föreslagit att kommunfullmäktige skall 
anta Detaljplan för Gunnebo bro över Gunnebo å.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande



AD & JO 

Sida

MÖLNDALS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

Kommunfullmäktige 1997-11-19 29

§ 169 forts.

Anföranden

Anföranden hålls av Dagmar Callgard (fp), Christer Eriksson (m), Bengt 
Odlöw (s), Leif Flatow (c), Bengt-Olof Nelson (fp), Jan Jonsson (v), Christer 
Brattås (m), Benny Strandberg (kd), Hans Sternlycke (mp) och Berndt A 
Runberg (s).

Yrkanden

Dagmar Callgard, med instämmande av Leif Flatow, yrkar avslag på för-
slaget.

Bengt Odlöw, med instämmande av Jan Jonsson, Christer Brattås, Benny 
Strandberg och Berndt A Runberg yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.

Bengt-Olof Nelson yrkar i första hand återremiss och i andra hand avslag på 
förslaget.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på återremissyrkandet och finner att kom-
munfullmäktige avslår detta.

Ordföranden ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag och 
Dagmar Callgards avslagsyrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller 
kommunstyrelsens förslag.

Omröstning

Omröstning begärs. Kommunfullmäktige godkänner följande propositions-
ordning

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag.
Nej-röst för bifall till avslagsyrkandet.

Omröstningsresultat

Kommunfullmäktige har med 45 ja-röster mot 16 nej-röster beslutat bifalla 
kommunstyrelsens förslag. (Se omröstningsbilaga, omröstning 2).
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§ 169 forts.

Kommunfullmäktiges beslut i enlighet med kommunstyrelsens förslag

Kommunfullmäktige antar Detaljplan för Gunnebo bro över Gunnebo å.

Reservationer

Folkpartiet liberalernas och Centerpartiets fullmäktigegrupper samt Laila 
Åkerberg (mp), Marie-Anne Halonen (mp) och Hans Sternlycke (mp) reser-
verar sig mot kommunfullmäktiges beslut.
_____
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Handling 1997:95
Utdrag: § 170 Dnr 97/820 311
Gatunämnden
Vägverket Gunnebo bro - ny tvåfältig bro över Gunnebo å
Ekonomiavdelningen

Pixbo vägförening är väghållare för John Halls väg. En ny bro över Gunnebo 
å ingår i Vägverkets bärighetsplan för enskilda vägar, med start 1997. Väg-
verket bidrar med 70% av kostnaden och kommunen med 30%.

På uppdrag av gatunämnden har Göteborgs Gatu AB utfört en undersökning 
om Gunnebo bro kan användas i framtiden med nuvarande grundläggning 
eller med en förstärkning av densamma.

Resultatet presenteras i en förhandskopia den 20 oktober 1997. Utredningen 
rekommenderar att en helt ny bro bör väljas.

Vägverket har i en skrivelse den 22 september 1997 meddelat att följande 
förutsättningar gäller för beslut om bidrag under 1997 för uppförande av en 
ny bro

1. Pixbo vägförening och Mölndals kommun skall vara överens om utform-
ningen av bron.

2. Vägverket Region Väst skall ha godkänt bygghandlingarna.

3. Kommunfullmäktige skall ha fattat ett klart beslut om byggstart av bron 
utformad och godkänd enligt punkt 1 och 2.

Ärendeberedning

Gatukontoret har behandlat ärendet i tjänsteskrivelser den 2 september och 
22 oktober 1997.

Gatunämnden har den 16 september 1996 (§ 148) godkänt att Pixbo väg-
förening bygger en tvåfältig bro över Ståloppet.

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till beslut i § 245/1997.

- Fullmäktige uppdrar åt gatunämnden att låta uppföra en tvåfältig bro 
över Gunnebo å i enlighet med de planhandlingar som upprättats i sam-
band med antagande av detaljplan för Gunnebo Bro.

Gatunämnden får vidare i uppdrag att begära hastighetsbegränsning för 
bron och sträckan omedelbart före och efter bron.

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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§ 170 forts.

Anföranden

Anföranden hålls av Åke Nises (v), Dagmar Callgard (fp), Christer Eriks-
son (m),  Jan Jonsson (v), Benny Strandberg (kd), Berndt A Runberg (s) och 
Bengt Odlöw (s).

Yrkanden

Åke Nises yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag med tillägget att hastig-
hetsbegränsningen skall begäras till 30 km/h från korsningen Rådavägen -
John Halls väg förbi badplatsen över bron. 

Christer Eriksson yrkar att räcke skall sättas upp mellan körbana och cykel-
bana. 

Jan Jonsson, Benny Strandberg och Berndt A Runberg yrkar bifall till 
Christer Erikssons yrkande.

Anmälan om ej deltagande i beslut

Dagmar Callgard anmäler att Folkpartiet liberalernas fullmäktigegrupp inte 
deltar i beslutet.

Leif Flatow anmäler att Centerpartiets fullmäktigegrupp inte deltar i beslutet.

Propositionsordning

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och Åke Nises 
yrkande och finner att kommunfullmäktige bifaller Åke Nises yrkande.

Ordföranden ställer därefter proposition på Christer Erikssons yrkande om 
räcke mellan körbana och cykelbana och finner att kommunfullmäktige bi-
faller yrkandet.

Kommunfullmäktiges beslut

Kommunfullmäktige uppdrar åt gatunämnden att låta uppföra en tvåfältig 
bro, med räcke mellan körbana och cykelbana, över Gunnebo å i enlighet 
med de planhandlingar som upprättats i samband med antagande av detalj-
plan för Gunnebo Bro.

Gatunämnden får vidare i uppdrag att begära hastighetsbegränsning till           
30 km/h från korsningen Rådavägen - John Halls väg förbi badplatsen över 
bron.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande
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Utdrag: § 171 Dnr 97/812 110
Nämnden för kultur-
och fritid
Bengt Söderberg

Kompletteringsval av en ersättare i Nämnden för kultur och fritid 
efter Suzanne Henriques (m) 

Förtroendemanna-
registret På förslag av Hans Bergfelt (m) utser kommunfullmäktige Bengt Söderberg, 

Viktors väg 47, 437 36 Lindome till Moderata samlingspartiets andra 
ersättare i Nämnden för kultur och fritid efter Suzanne Henriques.
_____ 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida 
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Utdrag: § 172 Dnr 97/799 110
Gymnasienämnden
Eva Jacobsson
Ambjörn Sköld

Kompletteringsval av en ledamot och ersättare i gymnasie-
nämnden

Förtroendemanna-
registret På förslag av Birgit Jönsson (c) utser kommunfullmäktige Eva Jacobsson, 

Torallagatan 2 C, 431 41 Mölndal till ledamot i gymnasienämnden efter Dan 
Olofsson (c).

Till ny ersättare efter Eva Jacobsson utses Ambjörn Sköld, Anemonvägen 7, 
437 31 Lindome.
_____ 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida
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Utdrag: § 173 Dnr 97/922 730
Kommunstyrelsen

Motion om värdighetsgaranti för äldreomsorgen

I en av Benny Strandberg och Carina Waltilla undertecknad motion föreslår 
Kristdemokraterna att fullmäktige skall uppdra åt kommunstyrelsen att ut-
arbeta en värdighetsgaranti för äldreomsorgen i kommunen.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida
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Utdrag: § 174 Dnr 97/917 312
Kommunstyrelsen

Motion om cykelbana utmed Gamla Riksvägen mot Lindome

I en av Berndt A Runberg undertecknad motion föreslår Socialdemokraterna 
att fullmäktige skall uppdra ”åt gatunämnden att prioritera en fortsatt utbygg-
nad av cykelbanan från Kållered Centrum till Lindome station”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida
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Utdrag: § 175 Dnr 97/932 317
Kommunstyrelsen

Motion om motionsslinga runt Isaks Mosse

I en av Berndt A Runberg och Mabel Hagman undertecknad motion föreslår 
Socialdemokraterna att fullmäktige skall uppdra ”åt gatunämnden att iord-
ningställa belysning runt Isaks Mosse så att motionering kan ske året runt”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

Sida
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Utdrag: § 176 Dnr 97/916 882
Kommunstyrelsen

Motion om att undersöka möjligheten att flytta biblioteket i 
Krokslätt till Sörgårdsskolan

I en av Jan Jonsson undertecknad motion föreslår Vänsterpartiets full-
mäktigegrupp att fullmäktige skall uppdra ”åt berörd förvaltning inkomma 
med förslag om att placera befintligt bibliotek i Sörgårdsskolans lokaler”.

Kommunfullmäktiges beslut

Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning.
_____

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

OMRÖSTNINGSBILAGA Kommunfullmäktige 1997-11-19.
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 § 162 § 169

1 2
Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst Ja Nej Avst

Lennart Persson (fp) 1 1
Marion Carlsson (s) 1 1
Bengt Odlöw (s) 1 1
Thor Mattisson (m) 1 1
Mabel Hagman (s) 1 1
Ralf Lorentzon (s) 1 1
Svante Persson (m) 1 1
Hans Bergfelt (m) 1 1
Gunilla Larsson (m) 1 1
Claes Olsson (m) 1 1
Christer Brattås (m) 1 1
Hans Malmfelt (m) 1 1
Johan Larsson (m) 1 1
Bengt Möndell (m) 1 1
Thomas Claéson (m) 1 1
Christer Eriksson (m) 1 1
Wiviann Lindell (m) 1 1
Gunvor Lyrmark (m) 1 1
Anita Wikehult-Gyllensten (m) 1 1
Lars-Erik Möse (s) 1 1
Kenneth Dahlgren (s) 1 1
Birgit Svanteson (s) 1 1
Lars Carlsson (s) 1 1
Hannu Heikkilä (s) 1 1
Patrik Karlsson (s) 1 1
Raili Pedersen (s) 1 1
Jan-Ove Andersson (s) 1 1
Majlis Dahlgren (s) 1 1
Monika Pettersson (s) 1 1
Vivian Andersson (s) 1 1
Leif Eklund (s) 1 1
Sven-Ove Johansson (s) 1 1
Jan Johansson (s) 1 1
Lars-Axel Karlsson (s) 1 1
Inga-Lill Görloff (s) 1 1
Marianne Ekström (s) 1 1
Berndt A Runberg (s) 1 1
Gunhild Wikström (s) 1 1
Jill Dahlström (s) 1 1
Göran Levin (fp) 1 1
Bengt-Olof Nelson (fp) 1 1
Hans Wrenne (fp) 1 1
Marita Aronson (fp) 1 1
Dagmar Callgard (fp) 1 1
Irene Brodd (fp) 1 1
Birgit Jönsson (c) 1 1
Marianne Svensson (c) 1 1
Leif Flatow  (c) 1 1
Carin Hedqvist (c) 1 1
Lennart Börjesson (c) 1 1
Jan Jonsson (v) 1 1
Roger Pettersson (v) 1 1
Peter Westlund (v) 1 1
Åke Nises (v) 1 1
Laila Åkerberg (mp) 1 1
Marie-Anne Halonen  (mp) 1 1
Hans Sternlycke (mp) 1 1
W. Samuelsson-Söderkvist  (mp) 1 1
Carina Waltilla (kd) 1 1
Benny Strandberg (kd) 1 1
Kaj Johansson (s) ordf 1 1
Summa 51 9 1 45 16


